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Obec Libouchec

Libouchec 211, 403 35 Libouchec
tel.č.: 475 222 201 | e-mail: obec@libouchec.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Libouchec

konané dne 26. 8. 2019 v klubovně SDH Libouchec od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: Od 17:01 hodin do 19:25 hodin
Přítomno: 11 zastupitelů - Jiří Bolík, Martin Balog, Mgr. Dana Březinová, Mgr. Ivana

Houdová, Miroslav Kabát - odešel v 18:11 hodin, Alexander Mésároš, Michal
Michňo - odešel v 19:02 hodin, Oldřich Süssmilch, Ing. Jiří Štěrba, Jaroslav
Zelený, Václav Tomšík - přišel v 17:03 hodin

Omluveni: 4 zastupitelé - Mgr. Libuše Krupičková, Mgr. Martin Laníček, Pavel Šebek, Ing.
Zdeněk Zikmund

Neomluveni: 0
Předsedající: Jiří Bolík
Zapisovatel*: Zdeňka Rošlapilová
Ověřovatelé zápisu: Oldřich Süssmilch, Ing. Jiří Štěrba

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

Zaměstnanci obecního úřadu - David Škultety, DiS. - tajemník, Vladimíra Hejnová - účetní, Milan Plíva -
vedoucí správy majetku obce.

Hosté - 3 občané

1. Zahájení

Zasedání zahájil starosta obce Jiří Bolík. Přivítal členy zastupitelstva obce a přítomné. Konstatoval, že zasedání
zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů
zastupitelstva obce a uvedl, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Dále informoval zastupitele a přítomné, že
jednání zastupitelstva je nahráváno jak zvukově, tak obrazově.

Starosta konstatoval, že předchozí zápis z řádného jednání zastupitelstva obce byl určenými ověřovateli ověřen
a že k němu nebyly vzneseny žádné námitky.

Starosta přečetl navržený program 8. zasedání zastupitelstva.

 

-. určení zapisovatele

Starosta určil zapisovatelku pro pořízení zápisu z 8. zasedání zastupitelstva obce Zdeňku Rošlapilovou.

-. návrh a schválení ověřovatelů zápisu
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Ověřovateli zápisu byli navrženi na schválení: Oldřich Süssmilch a  Ing. Jiří Štěrba.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje ověřovatele zápisu Oldřicha Süssmilcha a Ing. Jiřího Štěrbu.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8ZO/2019 bylo schváleno.

-. návrh a schválení programu

Starosta přečetl navržený program 8. zasedání zastupitelstva obce. Další doplnění nebo připomínky členů
zastupitelstva obce k programu zasedání nebyly vzneseny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje  program dnešního zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8ZO/2019 bylo schváleno.

Na zasedání zastupitelstva obce přišel v 17:04 hodin zastupitel Václav Tomšík.

2. Kontrola usnesení

Usnesení č. 59/2015 - 9. ZO ze dne 22. 10. 2015

Zastupitelstvo obce projednalo a ukládá:

i) Starostovi obce nechat vypracovat znalecký posudek na vodovodní řad Čermná.

Starosta  navrhuje  projednat  revokaci  usnesení,  vzhledem k  tomu,  že  stále  není  vyřešeno  majetkoprávní
vypořádání vodojemu, který je součástí vodovodního řadu. 

 

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec revokuje Usnesení č. 59/2015 písm. i) z 9. ZO ze dne 22. 10. 2015: 

"zastupitelstvo  obce  projednalo  a  ukládá  starostovi  obce  nechat  vypracovat  znalecký  posudek
na vodovodní řad Čermná". 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8ZO/2019 bylo schváleno.

Usnesení č. 10/19 z 18. 3. 2019
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Zastupitelstvo projednalo a ukládá:

b)  Tajemníkovi  oslovení  společnosti  SVS,  a.  s.  za  účelem získání  konkrétních  dat  ohledně
nákladů, které by společnosti vznikly po převzetí části kanalizace vlastněné obcí - trvá

5/7ZO/2019 Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá tajemníkovi vejít v jednání s agenturou Osmý den o.
p. s. o možnosti pronájmu bývalých prostor "Generačního centra" v budově Libouchec 320 - splněn

Tajemník uvedl, že agentuře Osmý den o. p. s. nabídl prostory po "Generačním centru"  k pronájmu, ale zatím
je využívat nechtějí, vzhledem k charakteru jejich činnosti přímo u klientů.

3. Organizační

3.01. Žádost TJ ČSAD Libouchec z. s. o dotaci na spolkovou činnost v roce 2020

Starosta předal slovo zastupiteli Miroslavu Kabátovi.

Diskuze:
Zastupitel Miroslav Kabát uvedl,  že dříve dostával spolek peníze od sponzorů na činnost,  ale hlavní

sponzor dotuje TJ ČSAD Libouchec jen do konce letošního roku. Proto žádá TJ
ČSAD Libouchec na rok 2020 dotaci od obce ve výši 250.000 Kč. Dále sdělil,
že žádali v lednu dotaci i na Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy, ale
zatím žádnou částku neobdrželi.

Zastupitel Oldřich Süssmilch dříve  bylo  řečeno,  že  by  dotace  od  obce  byla  vázána  na  prodej  starého
fotbalového hřiště obci a postupně by byly peníze z tohoto prodeje uvolňovány
TJ ČSAD Libouchec, včetně stanoveného příspěvku od obce a tím by na delší
časové  období  než  jednoho  roku  byly  zajištěny  finanční  prostředky  pro
fotbalový oddíl. Pan Budka již dříve sdělil, že pro oddíl bude lépe, když bude
dostávat peníze z prodeje pozemku postupně ročně a ne najednou.

Zastupitel Martin Balog - kdy bude vypracován odhad ?
Zastupitel Miroslav Kabát sdělil, že předseda klubu Pavel Šebek již zadal vypracování odhadu.
Zastupitel Oldřich Süssmilch uvedl, že chápe jako nešťastnu formulaci o tom, že doposud oddíl nedostával

od obce žádné příspěvky, když do areálu hřiště šly a jdou finanční prostředky
na zavlažování hřiště, rekultivaci, sekání apod.

- Ze strany dalších zastupitelů zazněl názor, že příspěvky pro fotbalový oddíl
by měly být řešeny souhrnně a systémově s příspěvky i pro jiná sportovní
uskupení a výsledek zapracován do rozpočtu obce.

Zastupitel Oldřich Süssmilch položil otázku, zda a jak by bylo složité provést změnu názvu tělovýchovné
jednoty vzhledem k tomu, že firma ČSAD prakticky už neexistuje minimálně
od roku 2004.

Starosta navrhuje přesunout tento bod k projednání do dalšího zastupitelstva obce a
dále  sepsat  rozsah  prací  prováděných  obcí  v  rámci  fotbalového  hřiště
v sezóně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí Žádost TJ ČSAD Libouchec o dotaci na spolkovou činnost
v roce 2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá starostovi obce přesunout projednání žádosti o dotaci pro TJ ČSAD
Libouchec do dalšího zasedání zastupitelstva obce.
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8ZO/2019 bylo schváleno.

Zastupitel Miroslav Kabát se omluvil a v 18:11 hodin opustil zasedání.

3.02. Projednání žádosti o prodej části pozemku p. č. 1635/3 o rozloze 650 m2 v k. ú. Libouchec

Starosta uvedl, že v materiálech k žádosti o prodej pozemku není informace ze stavebního úřadu, protože paní
Křížová je nemocná.

Diskuze:
Starosta uvedl že se jedná o pozemek v blízkosti hřbitova a je možné, že nemusí získat

žadatelé o koupi pozemku souhlas se stavbou ze stavebního úřadu.
Žadatelé sdělili, že chtějí na pozemku postavit mobilheim, a že o možném omezení ví.
Zastupitel Michal Michňo přítomným  žadatelům  doporučil  pořízení  písemného  souhlasu

sousedních  majitelů  pozemků  se  zamýšleným  prodejem  žadatelům.  Ti
souhlasili.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  schvaluje  záměr  obce  prodat  část  pozemku  p.  č.  1635/3  o  rozloze
cca 650 m2 v k. ú. Libouchec, kdy přesná výměra bude známa po geodetickém zaměření.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/8ZO/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá  starostovi obce oslovit geodeta pro vyměření části pozemku p.
č. 1635/3 o rozloze cca 650 m2 v k. ú. Libouchec.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/8ZO/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá Zdeňce Rošlapilové (sekretářce obecního úřadu) zveřejnit na úřední
desku záměr obce prodat část pozemku p. č. 1635/3 o rozloze cca 650 m2 v k. ú. Libouchec, kdy přesná
výměra bude známa po geodetickém zaměření.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5c/8ZO/2019 bylo schváleno.

3.03. Rozpočtové opatření č. 4 roku 2019

Účetní obecního úřadu seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4 roku 2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje v předloženém znění rozpočtové opatření č. 4 roku 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 7

Usnesení č. 6/8ZO/2019 bylo schváleno.

3.04. Střednědobý rozpočtový výhled na roky 2021 - 2022

Účetní obecního úřadu seznámila přítomné se střednědobým rozpočtovým výhledem na roky 2021 - 2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje v předloženém znění střednědobý rozpočtový výhled na roky
2021 - 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/8ZO/2019 bylo schváleno.

3.05. Projednání administrativních záležitostí ve věci pořízení cisternové automobilové stříkačky
(CAS) pro výjezdovou jednotku SDH Libouchec

Diskuze:
Zastupitel Michal Michňo uvedl, že změnu bylo nutné provést, protože pro výjezdovou jednotku SDH

stačí levnější převodovka cca o 400.000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje  závazek plného dofinancování akce „Libouchec – Cisternová
automobilová stříkačka“ z programu 01424 – Dotace pro jednotky SDH obci, vedenou pod identifikačním
č. 014D241009039 z vlastních zdrojů.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/8ZO/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí Registraci akce „Libouchec – Cisternová automobilová
stříkačka“ vedenou pod identifikačním č. 014D241009039.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  bere  na  vědomí  změnu  technických  podmínek  zadání  spočívající
ve  specifikaci  převodovky  u  vozidla  CAS  u  akce  „Cisternová  automobilová  stříkačka“,  vedené  pod
identifikačním číslem 014D241009039.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.06. Projednání záměru odkupu pozemkové parcely č. 1496/15 v k. ú. Libouchec (bývalá likvidace
ČSAD) spolu s budovami

Starosta uvedl, že pozemek (bývalá likvidace ČSAD) je na prodej za 3.932.500 Kč s DPH. Dále upozornil, že
cca na 2/3 pozemku je ochranné pásmo, pro vybudování obchvatu.

Diskuze:
Zastupitel Oldřich Süssmilch uvedl,  že předmětný pozemek je zřejmě zatížen velkou ekologickou zátěží

z doby likvidace autobusů a automobilů ČSAD a že část areálu se zřejmě
nachází v ochranném pásmu dráhy.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí možnost koupě pozemkové parcely č. 1496/15 v k. ú.
Libouchec (bývalá likvidace ČSAD) spolu s budovami.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.07. Nákup příkopového ramene s mulčovačem (traktorová nástavba)

Tajemník uvedl, že některé pozemky, které obec vlastní, jsou svažité a je nutné je také sekat a tento stroj by
práci usnadnil a urychlil. Dále sdělil, že bylo osloveno pět firem, z nichž nabídky zaslaly pouze dvě. Nabídka
od firmy N&N Košátky nabízí k prodeji předváděcí kus, rok výroby 2015 za 302.500 Kč včetně DPH, a to je
nejnižší cena v porovnání s cenami na trhu. Toto příkopové rameno je ihned k odběru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje nákup příkopového ramene s mulčovačem (traktorová nástavba)
od dodavatele N&N KOŠÁTKY s. r. o., IČ 276 36 844, Kropáčova Vrutice 111, Kropáčova Vrutice dle
nabídkového listu za cenu 302.500 Kč včetně DPH, která je nejnižší ze dvou předložených nabídek.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/8ZO/2019 bylo schváleno.

3.08. Projednání pořízení multifunkčního nakladače s komponenty

Tajemník uvedl, že obvolal pět měst a obcí, kde využívají multifunkční nakladač Avant, aby mu sdělili, jak jsou
s ním spokojeni. Veškeré recenze na provoz i servis byly pozitivní.

Diskuze:
Zastupitel Václav Tomšík sdělil,  že  zjišťoval  i  podobné  výrobky  u  jiných  výrobců  s  podobnými

komponenty, ale Avant je jediný, na který lze požívat komponenty vpředu
i vzadu. Podle parametrů vychází Avant nejlépe.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  schvaluje  nákup  multifunkčního  nakladače  s  komponenty
od dodavatele Avistech s.r.o, IČO 26090520, Netřebice 131, 382 32 Velešín  za částku 1.915.000 včetně
DPH, která je nejnižší ze tří předložených nabídek.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/8ZO/2019 bylo schváleno.

Jednání zastupitelstva obce v 19:02 hodin opustil zastupitel Michal Michňo.

4. Diskuze

Starosta seznámil přítomné s dopisem pana *** z Libouchce, který se dotazuje na možnou koupi pozemků p.
č. 320 o rozloze 2656 m2, p. č. 321 o rozloze 1426 m2, p. č. 323 o rozloze 144 m2 a s. p. č. 275 o rozloze 646 m2

vše v k. ú. Libouchec (bývalá osada Havraní), aby je mohl během několika let vyčistit od náletů. Zastupitelé
se v diskuzi shodli, že v současné době obec neuvažuje o prodeji těchto pozemků.

Starosta informoval přítomné, že ve dnech 4. 9. - 7. 9. 2019 se uskuteční  "Pochod historických vojsk" spolu
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s "Bitvou u Chlumce", včetně přespání v extravilánu obce. Pořadatelé žádají obec o finanční příspěvek na tuto
akci a také poskytnutí toalet a umývárny.

V diskuzi zastupitelé souhlasí.

Starosta  navrhl,  aby  konkrétní  částka  a  podmínky  pro  přístup  k  hygienickému zázemí  byly  projednány
na schůzi rady obce 2. 9. 2019. 

Starosta sdělil, že je požádáno o kolaudaci přechodu pro chodce před poštou.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Závěr jednání

Starosta v 19:25 hodin ukončil 8. zasedání Zastupitelstva obce Libouchec.

Ověřovatelé: Oldřich Süssmilch   ............................................................
 

Ing. Jiří Štěrba   ............................................................
 
Starosta Jiří Bolík   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


